
HASTER 

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde  

den 26-1- 2022 
     

Deltagere: Anna Hilding, Ditte Bengtsson, Malene Gammelgaard, Joan Larsen samt 1. 

Suppleant; Gitte Byskov, 2. Suppleant Anni ?? 

 

Referent: Joan Larsen 

 

Fraværende: Sarah Primdahl, Jannick Boelsgaard, Jonas Nielsen, Eva Apacci. 

   

1. Orientering fra formanden  

 

Renoveringsudvalget har været til udvalgsmøde på Fællesbo 

d. 26-1-22. Der blev forelagt nogle nye tegninger, som 

renoveringsudvalgets repræsentanter ikke kunne stemme ja 

til, da 3 af repræsentanterne ikke havde stemmeret, ved de er 

suppleanter. Så derfor var der kaldt til et ekstraordinært 

bestyrelsesmøde, fordi renoveringsudvalget på Porshøj er 

hele afdelingsbestyrelsen. Dette blev vedtaget på 

afdelingsmødet i september 2021.  

2. Tegninger Der blev forelagt nogle tegninger for renoveringsudvalgets 

repræsentanter. Disse tegninger mener renoveringsudvalget 

er med væsentlige ændringer. Blandt andet fordi der er lavet 

en sparerunde, hvor de bærende vægge ikke vil blive flyttet.  

Dette mener renoveringsudvalget er grund nok til at der skal 

indkaldes til et ekstraordinært afdelingsmøde, da det ikke er 

de tegninger I som beboere har stemt ja til. Derfor skal I som 

beboere tages med på råd. Sådan at I selv får lov til at se de 

nye tegninger, samt selv tage stilling. 

3. Fællesbos advokater Advokaterne på Fællesbo har ingen definerbare love om 

hvad der er væsentlige ændringer. Så derfor har 

afdelingsbestyrelsen taget stilling til at beboerne på Porshøj 

skal høres, samt der kan stilles spørgsmål. 

4. Ekstraordinært 

bestyrelsesmøde.                    

Dette vil Fællesbo indkalde til.  

 
Næste bestyrelsesmøde afholdes den. Onsdag d. 09-02-2022. Beboere kan 
henvende sig i bestyrelseslokalet mellem kl. 18.30 – 19.00, eller skriftligt 
komme med input, ved at smide et brev i postkassen ved bestyrelseslokalet.  
 
 


